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Sopimusedunvalvonta

OAO:n piirikokous

Miten toteutuu koulutuksen
erityisuojelus - vai
toteutuuko? 2.10. tilaisuus
Akavatalolla

Valmistelimme yleisiä ja liitekohtaisia
tavoitteita kevään 2025 neuvottelu-
kierroksille kunta-alan OVTESin ja Sivistan
ammattikorkeakouluja koskeviin sopimuk-
siin.  Tavoitteiden pohjana ovat aikaisem-
mat kevään 2022 sopimuskierroksen ja VK-
yhdistysten antamat tavoitteet.

TULOSSA

OAO:n hallituksen kokous
13.-14.11.2024 

Ammatillisen koulutuksen
rahoitusleikkaukset

Käsittelimme OAO:n hallituksen lokakuun
kokouksessa kevään neuvottelukierrosten
tavoitteita, ammatillisen koulutuksen lain-
säädännön uudistamista ja hallituksen
tekemien rahoitusleikkausten vaikutusta
jäseniimme. Valmistelimme myös esitykset
piirikokoukselle. Keskustelua aiheutti 2.10.
pidetty Koulutuksen erityissuojelus-
tilaisuus, jossa mm. OKM:n ylijohtaja  
Lempinen selvitti ammatillisen koulutuksen
muutoksia ja opetusministeri Adlercreutz
kertoi hallituksen näkemyksiä.
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Yhdistyksen piirikokous kutsutaan koolle
14.11.2024 klo 09.00 alkaen. Kokouksessa
käsitellään vuoden 2025 toimintasuunni-
telma ja talousarvio.

Kehitämme hallituksen työskentelyä mm.
sijoittamalla hallituksen kokoukset ennen
OAJ:n toimikuntien kokouspäiviä.
Kokeilemme keväällä ratkaisua, jossa
hallitus työskentelee kokouksessaan
työryhmissä – TUPA, KOPO ja JÄRVI – jotta
valmistelussa olevat asiat ja meidän
kannanmuodostukset ovat huolella laadit-
tuja. Työskentelyllä helpotetaan toimi-
kunnissa olevien edustajiemme työtä.

Esitykset piirikokoukselle

. 

Ammatillisen koulutuksen
rahoitusleikkaukset

Keskeisenä lähtökohtana sopimusneuvot-
teluissa on sopimusvarallisuuden kohenta-
minen ja kohdentaminen liitteittäin. Näin eri
liitteissä olevat jäsenet tulevat huomioduiksi  
tasavertaisesti.

Valmistelimme AMK-sopimuksen neuvot-
telutavoitteita useammalle vaihtoehdolle.
OAJ:n hallitus päättää sopimustavoitteista
joulukuun kokouksessaan.

Syksyisin terveisin

Lauri Hietalahti, puheenjohtaja
Jaana Antila, varapuheenjohtaja
Markku Seppälä, varapuheenjohtaja

Opetusministeri Anders Adlercreutz totesi
2.10. seminaarissa, että koulutuksen
erityissuojelus toteutuu, vaikka amma-
tillisen koulutuksen rahoitusta leikataan
eri toimenpitein yli 140 miljoonaa euroa.
Me olemme asiasta eri mieltä!

Ammatillisen koulutuksen leikkaukset ovat
hallituksen vahvan yhteisymmärryksen
johdosta toteutumassa suunnitelmien
mukaisesti. Asiaa käsiteltiin Miten toteutuu
koulutuksen erityissuojelus - vai
toteutuuko? tilaisuudessa Akavatalolla.
Ammatillisen koulutuksen puolesta voi
todeta, että ei toteudu. OKM:n Ylijohtaja
Petri Lempinen esitteli tulevia rahoituksen
ja lainsäädännön muutoksia. OAO:n
puheenjohtaja Lauri Hietalahti nosti
kommenttipuheenvuorossaan esiin rahoi-
tusleikkausten ja niiden kohdentamisen
aiheuttamat ongelmat oppilaitoksissa.
Toistimme viestimme myös ministeri
Adlercreutzille, joka osallistui tilaisuuteen.

Vuoden ammatillinen opetusteko -
palkinto

Tunnustuspalkinnon haku on avoinna!
Lisätietoja tunnustuksesta ja sen hake-
misesta löytyy OAO:n sivuilta oao.oaj.fi.

https://oao.oaj.fi/uutiset/vuoden-ammatillinen-opetusteko-tunnustuspalkinto-2024/

